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Zápis 5. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 28.5.2013 v Praze na Strahově  
 
 

přítomni:  J. Boháč ,  P. Hottmar, E. Mlezivová,   P. Mokrý, M. Doktor, P. Bednář 
omluven:   M. Doktor  
  
 

1.  STK  
 

□ Úkol 1/4/ 13 je průběžně plněn –  J. Boháč připravil dopis do oddílů s komentářem k hlavním oblastem 
„desatera“ bezpečného provozu v Praze na Vltavě - zákaz tréninku ve Smíchovském přístavu. Pražské 
oddíly a jejich trenéři byli o tomto zákazu informováni 
  

□ Výbor vzal na vědomí zápis z posledního jednání STK, který obsahoval hodnocení NZ Račice, NZ 
v maratónu a závodu ČP v Chomutově, dále informace k pořadatelskému zabezpečení závodu SP 
v Račicích, přípravu 2.NZ v Račicích včetně schválení objednávky služeb. Technickým delegátem na 
2.NZ  byl určen J.Luňáček. Aktuální stav registrovaných členů SRK ČSK je STK 4.506. STK 
projednala opakující se nedokonalosti v nasazování a losování rozjížděk v SW firmy Sportis. J.Mareš 
projedná nápravu s M.Slabejem.                                            Ú : 1/5/13 – J. Mareš 
                                                                                                         T:  18.6. 2013   
 

□ 
 

Předseda STK J.Mareš informoval výbor o dobrých zkušenostech s novou cílovou kamerou a softwarem, 
zakoupeným pro zajištění menších závodů ČP. Při prvním použití zařízení na I.NZ byl v souladu s kupní 
smlouvou přítomen dodavatel, který poskytoval potřebnou podporu. K dokonalému fungování cílového 
systému je nutno ještě vyřešit bezdrátové spojení start – cíl pro závodiště mimo Račice.  

□ 
 

  

Výbor schválil technické zajištění závodů v rámci Her letní Olympiády dětí a mládeže, pořádaných Zlínským 
krajem v Ostrožské Nové Vsi.  Zapůjčení svazového vybavení – váhy, cílové kamery a dalšího materiálu bude 
řešeno na základě písemné žádosti V.Pjajčíka a předávacím protokolem. J.Mareš dohodne s pořadatelem. 
                                                                                                         Ú : 2/5/13 – J. Mareš 

                                                                                             T:  18.6. 2013   
  

2. SCM, SpS, péče o talentovanou mládež 
 

□ 
 

P.Hottmar zpracoval podle zadání MŠMT přehledy počtu sportovců a trenérů ve sportovních střediscích 
mládeže – SpS a jmenovitý přehled sportovců a trenérů v SCM, včetně rozpočtu do předepsaných výkazů. 
Výbor oba seznamy schválil. Jejich předání v ministerstvem stanoveném termínu do 31.5 zajistí sekretariát. 
                                                                                                         Ú : 3/5/13 – P. Mokrý 

                                                                                             T:  31.5. 2013   
                     

□ 
 

V rámci obnovy dresů pro reprezentaci, jednal P. Hottmar s různými dodavateli sportovních funkčních dresů o 
nákupu atraktivních tréninkových dresů pro členy SCM. P. Hottmar předložil členům výbor vzorky od různých 
firem, v různých kvalitách a cenových hladinách. Po shromáždění dalších názorů na vzorky  provede konečný 
výběr P.Hottmar. Výbor schválil nákup 300 kusů dresů pro SCM s využitím na 3 až 4 roky. 
 

□ P.Hottmar informoval výbor o uskutečněných jarních výcvikových táborech na Obozu. Všechny tři turnusy 
byly zejména pro chladné a deštivé počasí náročné na organizaci, rozdělení do tréninkových skupin, trenérské 
zajištění a bezpečnost účastníků. Průběžně byly upravovány počty závodníků a trenérů (odjezdy a příjezdy 
zejména pro školní povinnosti či zdravotní důvody). Dobrému průběhu kempů přispěl vstřícností také majitel 
kempu. V řízení kempů se osvědčil trenér J.Andrlík, který vedl všechna 3 soustředění s využitím dalších trenérů 
z oddílů, kteří velmi dobře spolupracovali. VT na Obozu hodnotí výbor jako významný přínos pro motivaci 
sportovců a výkonnostní růst mládeže, zejména z menších oddílů a bude v této praxi pokračovat.  
 

□ Mezinárodní závody olympijských nadějí, pro mládež ročníku narození 1996-1998, se připravují podle dohody 
4 zemí Visegrádu na termín 13.-15. září v Račicích. Pořadatelem bude ve spolupráci s ČSK Sportcentrum 
Račice. Je připraven k vydání Bulletin s informacemi pro týmy a webové stránky závodu. Očekávaná účast je 
až 20 států. P.Hottmar podpořil připravovaný program závodu a vypsané kategorie, které budou stejné jako na 
závodu OH nadějí 2012. Výbor na jeho doporučení program schválil. 
 
 
 



 2

 
□ Rada SCM dokončuje přípravu kritérií na přijetí členů do SCM na rok 2014. Předpoklad změn v kritériích je 

pouze v počtu zařazených sportovců v jednotlivých kategoriích, podle sportovní úrovně kategorií. Konečný 
návrh bude zaslán výboru SRK ČSK ke schválení do 8.6.2013 a následně budou kritéria zveřejněna. 

  
 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

 RDS    
□ P.Hottmar komentoval nominace na SP Szeged a SP Račice, vyplývající z výsledků 1.NZ, a výsledky závodů 

SP. Všichni závodníci nominovaní na SP prošli školením ICF k dopingu a mají k tomu podepsaný protokol. 
Písemná zpráva o účasti na 1.a 2. SP byla zaslána všem členům výboru. Na základě výsledků SP byla v souladu 
s NK nominována část závodníků na ME v Portugalsku. J.Boháč poděkoval za účast olympioniků na tiskové 
konferenci před SP Račice, která proběhla za pozornosti médií. 
 

□ P. Hottmar informoval o tenzometrickém měření žen a dalších členů RDS, zorganizovaném v Račicích po 
skončení SP. Výsledky ukázaly možnosti sestavení a rezervy ve sjíždění posádky K4 žen a budou předány 
k využití osobním trenérům ke zdokonalení techniky pádlování všech testovaných závodníků. 
 

□ P. Hottmar informoval o zdravotnickém zajištění RD. MUDr. Říha se zúčastnil SP v Račicích. Potvrdil účast na 
MEJ + 23 v Poznani. Spolupráce s lékařem probíhá podle našich požadavků. 
 

□ V souladu se souhlasným stanoviskem výboru, byla doplněna výbava reprezentačních družstev o soupravy a 
závodní dresy od firmy Newline v rozpočtované částce 244. 000,- Kč. Dresy už byly použity na SP v Račicích a 
na MRJ v Piešťanech. 
 

□ ICF vyhlásila pro rok 2013 opět rozvojový „Development program“ pro C1 ženy. O společné mezinárodní 
soustředění (Bologne), projevily zájem a výkonnost prokázaly Jana Ježová a Lenka Součková. Výbor účast 
schválil,  pobyt  hradí ICF, dopravu si hradí účastnice. 

  
□ P.Hottmar obsáhle informoval  výbor o organizačním zajištění ME v Portugalsku a MEJ + 23 v Poznani. Po 

II.NZ bude P.Hottmar informovat výbor o návrhu nominace na ME a MEJ+23 a universiádu ještě před 
odesláním přihlášek. Uzávěrka přihlášek na ME byla na základě naší žádosti pořadatelem posunuta do 3.6.  Na 
II.NZ je zároveň připraven speciální nominační závod pro účast na Letní světové univerziádě v Kazani. 
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci o přípravě účasti RDJ na MSJ +23 v Kanadě a MS v Duisburgu. Závěrečná 
příprava elitních hromadných posádek (C2 + K4) je plánována ve spolupráci s RSC v Ottensheimu u Lince po 
dobrých zkušenostech s lokalitou v přípravě RDS před OH. 
 

□ J. Boháč informoval o aktivitě ICF k jednotnému přístupu a zavedení platných pravidel marketingu a reklamy 
na výstroji a lodích při závodech ICF. K dotazníku se vyjádřila jen desetina členských států federace. V rámci 
dotazníku ICF byla od národních federací vznesena řada připomínek. ICF na základě připomínek připraví návrh 
pravidel. Prezentace smluvních sponzorů ČSK tak není zatím limitována. 
 

□ Úkol  2/4/ 13 byl splněn - P.Hottmar odeslal na ČOV v požadovaném termínu žádost na zařazení kanoistiky do 
jednotlivých projektů Olympijské solidarity MOV (období 2013-2016). Následně konzultoval s ČOV postupy 
při realizaci projektů.  
  

□ Úkol 3/4/ 13 byl splněn – Byla uzavřena pojistka na pojištění lodí a dalšího přepravovaného majetku (a to i 
oddílového a soukromého) svazovým vlekem na svazové akce v ČR i v zahraničí.  
 

RDJ  
□ P.Hottmar informoval výbor o testech RDJ v Račicích konaných 26.4. v rámci I. NZ. Testy splnily očekávaný 

význam, junioři absolvovali všechny jízdy v maximálním nasazení, nejlepší obdrželi reprezentační dresy. 
 

□ P.Hottmar informoval výsledcích RDJ na regatě v Piešťanech 25.-26.5. Výbor schvaloval nominaci na akci 
korespondenčně po závodu ČP v Chomutově. Závodníci předvedli v Piešťanech dobré výsledky. Část 
závodníků se zúčastnila závodu na vlastní náklady.   
 

□ MEJ Poznaň – nominace závodníků a trenérů, včetně informací ze závěrečné přípravy, bude zveřejněna ihned 
po skončení II.NZ v Račicích. VT před MEJ v Poznani se uskuteční v Račicích od 7. 6. – 17.6. 
 

□ Youth Olympic Games Nanjing 2014 - Český svaz kanoistů obdržel od ČOV finanční příspěvek na přípravu a 
účast na kvalifikaci pro olympijské hry mládeže 2014. Částka bude k tomuto účelu a rozdělena mezi sekce 
rychlostní kanoistiky a kanoistiky na divoké vodě. Po vzájemné dohodě předsedů sekcí KDV a SRK bylo 



 3

rozhodnuto prostředky použít na letošní přípravu RDJ a účast na MSJ, kde je kvalifikace na YOG. Výbor 
postup schválil. 
 

□ Výbor schválil úhradu akreditace pro J Dziadkowiece na MSJ v Kanadě, kde bude působit jako asistent týmu a 
zajistí přepravu potřebných svazových lodí z Kalifornie do Kanady. 
 

RDM  
  

□ Pro závodníky, u nichž se předpokládá start za reprezentační družstvo, jsou připraveny reprezentační smlouvy s 
ČSK. Trenér RDM T. Ježek zajistí předání smluv vybraným reprezentantům a jejich podpisy. 
                                                                                          Ú: 11/1/ 13 – T. Ježek 
                                                                                          T: 26.2. 2013   úkol trvá do prvního výjezdu 
  

□ Nominaci na ME v maratónu ve Vila Verde v Portugalsku schválil výbor korespondenčně po NZ konaném na 
Zbraslavi. Vedoucí RDM odletí na do místa konání ve čtvrtek, výprava sedmi sportovců přiletí o den později. 
Na základě vzájemných jednání výrobce lodí Nelo, zapůjčí naší výpravě lodě bez poplatku, což SRK ČSK 
významně sníží náklady na účast.   
 

         
 

  4. Různé 
□ J.Boháč krátce zhodnotil průběh SP 2013 v Račicích. Organizační výbor se sejde k vyhodnocení až 17.6. 

Komentoval zvýšení nákladů organizace oproti předchozím ročníkům, z důvodů stupňujících se požadavků 
ICF k televiznímu přenosu, kde musí pořadatel hradit náklady smluvní televize ICF, vyrábějící přenos, a 
nemůže využít Českou televizi. Obecně byl SP hodnocen jako úspěšný, a to jak od zahraničních účastníků, 
sportovců a trenérů, tak od zástupců ICF (I. Vaskuti). Ekonomicky organizace neskončí ve ztrátě. 
 

□  Úkol 4 /3/ 13 byl splněn – Pořadatel Her VI. Letní Olympiády dětí a mládeže 2013 (ODM), Zlínský kraj a 
jím pověřený pořadatel připravují kanoistické soutěže v ONV ve dnech 13.-15.6 a byli vyrozuměni o nutnosti 
respektovat svazem určené propozice závodu.  
 

□ Úkol  4/4/ 13 byl splněn – Předseda ČADL P. Klíma byl o nabídce možnosti účasti za ČSK na MS (ICF) 
dračích lodí informován dopisem. Do konce června se uskuteční jednání s asociací o podmínkách účasti.   
 

□ Úkol 5/4/ 13 byl splněn - P.Mokrý zaslal na ČOV nominaci trenéra Josefa Doktora do připravované trenérské 
Síně slávy nově ustavené Unie profesionálních trenérů (UPT).  
 

□ Úkol  6/4/ 13 byl splněn - sekretariát SRK ČSK informoval oddíly o přípravách oslav 100. výročí založení 
svazu kanoistů Království českého dopisem i prostřednictvím internetu Kanoe.cz.  
 

□ Valná hromada akciové společnosti SC Račice a.s. se uskuteční 24.6. Výbor rozhodl, že akcionáře ČSK bude 
zastupovat E. Mlezivová.  

□ Výbor SRK ČSK po projednání schválil rozdělení přidělené částky státní dotace MŠMT Programu IV. 
(údržba a provoz sportovních zařízení) oddílům, které podaly žádost o státní dotaci prostřednictvím ČSK. 
Částka náležící SRK ČSK ve výši 570 079 Kč, je rozdělena podle účetní hodnoty majetku žadatelů, uvedené 
v žádostech o dotaci. Jako spodní hranici přidělené částky stanovil ČSK částku 5 000,- Kč. K distribuci bude 
využiti okresních pracovišť České unie sportu. Dotace schválená na údržbu a provoz majetku Českého svazu 
kanoistů, 236 469 Kč, bude použita na údržbu středisek Račice, Císařská louka, Skalice. 
 

□ Rozpočet na rok 2013 v definitivní podobě výbor SRK ČSK rozhodl schválit až po oznámení výše státní 
dotace z Programu V. MŠMT. Do té doby se bude vycházet z přijatého provizorního rozpočtu, jehož čerpání 
probíhá podle plánu. Svazy čekají na rozhodnutí MŠMT k programu V.  Očekáváme, že i příjmy by mohly 
být srovnatelné s loňským rokem. 
 

□ Výbor projednal žádost nájemce nemovitostí kempu na Skalici, pana Strnada, na povolení pronájmu 
prodejního stánku třetí osobě. Výbor s pronájmem stánku třetí osobě souhlasí za podmínky, že nájemce ručí v 
plné míře za činnost svého pronájemce podle nájemní smlouvy a zejména pak za případné škody, způsobené 
touto třetí osobou na majetku ČSK. 
 

  
 Zapsal: P. Mokrý 

 

Příští jednání se uskuteční 18.6.  ve 14:00 


